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Jacek Bulawa
Radny Rady Miasta
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Odpowiadajqc na Pana interpelacjg wniesionq podczas XXVI sesji Rady Miasta Woclawek

w sprawie ujqcia w bud2ecie miasta na2021rok zadania pod nazw4 budowa hangaru letniego na Pzystani
im. Jezego Bojahczyka, informujg, ze wladzom miasta znany jest problem i czynione sE starania,

by w 2021roku obiekt powstal. 15 wze6nia br. Wydzial Sportu i Turystyki przekazal do Wydzialu Finansow

plan zeczowo-finansowydochod6w iwydatk6w na2021rok O6rodka Sportu i Rekreacji, w ramach ktorego

wnioskuje ozabezpieczenie Srodk6w finansowych na ten cel.

Nadmieniq, 2e wloclawski samozqd od lat docenia pracq i wyniki Woclawskiego Towazystwa

Wio6larskiego, przyznajqc Towazystwu jedne z najwiqkszych dotacji na szkolenie sportowe dzieci

i mlodzie2y. Reprezentanci klubu co roku otzymujq stypendia i nagrody prezydenta miasta. Towazystwo

ma r6wnie2 wyjqtkowe warunki lokalowe (obiekty do wylqcznej dyspozycji WTW) oraz wysokiej klasy spzqt,

wypozyczony pzez O6rodek Sportu i Rekreacji.


